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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2024-08-19 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Jonathan Thorsell Vice Ordförande  

Lotta Reden   Kassör 

Elenor Bodin               

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Magnus Uusitalo 

Patrik Lindberg 

Christer Jansson         

 

Övriga deltagare 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (NG) 

3. Föregående protokoll (PL) 

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, dec. bif. mötesunderlagen 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 0st varav 0st nya till Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1526st varav 1316 (+0st) män och 210 (+0st) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo?  

- TL utbildningen klar för Nisse, Chrille och L-G. Nu skall det bara praktiseras för 

att få ut den giltiga licensen. 

- Inköp av fyrhjuling, gamla offerter faller bort och ny har inkommit av MU. 

- Bensinkort ingen kod, Nisse och Bobby fixar själva. 

- Smode vill ha ett möte angående hemsida, Nisse har kontakten. 

 

5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Tävlingar och träningar;  

- Banan byggs om men ordf. har bara fått muntlig info om kostnader ab Bobby samt 

startgrind. Möte 2024-04-22 så gfick man igenom tidplan, besiktning och 

ekonomi, se separat mötesanteckning. 

- SM, nöjda förare och funktionärer. Vinst ca 200.000kr 

- Många duktiga medlemmar som hjälpt till att bygga banan. 



2 
 

- Göta åkare körde gratis på SM. 

- Göta medlem betedde sig fel under SM i depå vilket ledde till tråkig konflikt. 

Medlemmen i fråga blev varnad av klubben och meddelade att han vill urträda ur 

klubben. 

- Inget KM. 

- Kalles Kanna 7/9 i Bäddarö. 

- Höstläger i Avesta. 

- MX har möte strax om 2025. 

 

6. Endurokommitté rapport (NG) 

- Tävlingar och träningar : 

- Motionscup igång och Kvällscupen kommer. 

- Göta har en SM deltävling 2025. 

- Ny återställning av S1, när? 

- Emelie Karlsson ansöker om bidrag från Göta, ej medlem så det blev nej. 

- Skövde har ställt frågan om dom kan ta över domänen endurovm.se, om vi inte 

kan så undrar dom om dom får låna den. 

- LG tar ny kontakt med kommunen om nytt område. 

-  

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar. 

- Kostnader för Larm och kameror ska tas in. 

- YA har inte reglerat kostnader för mast, kabelskåp samt grinden, LG stöter på. 

- Sannolikt blir YA kvar som hyresgäst. 

- Vi saknar spec på ny faktura från kommunen. 

- Diskussion med kommunen om deras uppsägning av avtalet, första möte har varit 

på teams LG och PL deltog. Nytt möte planerat men framskjutet, vi saknar fötrslag 

på nytt avtal.  

 

 

8. Övriga frågor (LG)  

 

 

2025 är det 75 år sedan Göta bildades. Medlemmar tillfrågas om dom har några 

minnen som går att sätta ihop i samband med det. 

 

Banbyggarna träffas och ser på Lag-Vm tillsammans och käkar Pizza, klubben 

bjuder.  

 

 

 

9. Nästa möte (LG)  

 

2024-09-16 

 

 

 


